
Referat af Bestyrelsesmøde den 25. april 2012 

Agenda:  
 

1) Ændring i bestyrelsen 
2) Ansøgning om bump på sydsiden 
3) Økonomi 
4) Renter i banken 
5) Arbejdsdag i foråret 
6) Tilbud fra gartner 
7) Planlægning af generalforsamling 
8) Lommen ved nr. 32 
9) Evt. 

 
 
Tilstedeværende: Bo Kortegaard, Henrik Bentien, Lars Thybo og Jakob Johnsen (referent). 
Fraværende: Thomas Hvam 
 

Ad 1) Ændring i bestyrelsen 
Da Bent har solgt sin andelsbolig, er han med kort varsel udtrådt af bestyrelsen. Vi siger tak til Bent for 
engagementet i de år, han har været med i bestyrelsen. 
 

Ad 2) Ansøgning om bump på sydsiden 
Der er ikke noget nyt om vores bump på sydsiden. Henrik følger op med kommunen.    
 

Ad 3) Økonomi 
Alle kontingenter er nu betalt. Det sidste kontingent var ikke blevet opkrævet korrekt, dette er nu korri-
geret.  
 
Vores revisor har faktureret kr. 25.000 for veludført arbejde i forbindelse med ændring af vores ”fradrag 
for forbedringer”. Aftalen er overholdt fuldt ud af revisoren og vi har fået det fradrag vi ønsker. Tilbage-
betaling af ejendomsskat kommer automatisk. 
 

Ad 4) Renter i banken 
Bankskifte igangsættes primo maj. Vi skifter til Spar Nord Bank, som har lovet os 2 % i rente, uden no-
gen form for bindinger. Skiftet indebærer også ny hjemmebank, samt ændring hos PBS, så det er ikke en 
lille opgave. 
 

Ad 5) Arbejdsdag i foråret 
Vi havde en superarbejdsdag med godt vejr. Ca. 25 deltog i arbejdsdagen, desværre er det meget de 
samme beboere, som stiller op hver gang. Der blev tyndet meget kraftigt ud i hegnet om 3. etape, og 
resultatet er blevet rigtig godt. Der vil gå en del år, inden vi skal i gang hegnet igen. 
 
Jesper fra Kokkekompagniet (bor i nr. 50) sørgede for en flot frokost med pølser og masser af tilbehør.   
 

Ad 6) Gartner 
Gartneren går i gang med dræn indenfor et par uger, derudover skiftes en del træer, som er gået ud. 
Gartneren har slået græs flere gange i år og området ser pænt ud.  
 



Ad 7) Planlægning af generalforsamling 
Generalforsamlingen forventes afholdt den 30. august klokken 19.00  i forsamlingshuset. Bestyrelsen 
ønsker at hæve kontingentet til kr. 2.000 om året.  
 
Bestyrelsen indstiller, at der indkøbes en hjertestarter til Stagebjergparken. Omkostningen andrager ma-
ximalt kr. 15.000. Vi tilstræber, at der afholdes et par kurser af lokale beboere. Der ønskes en debat om, 
hvem i nærheden af ”downtown” Stagebjergparken, der vil have hjertestarteren hængende, idet denne 
bør hænge på en privat matrikel, gerne i læ i en carport. 
  

Ad 8) Lommen ved nr. 32 
Lommen ved nr. 32 er blevet enige om, at de to sten erstattes af to pæle med refleksmarkeringer. Jesper 
har to pæle stående, som lommen graver ned.  
 

Ad 9) Evt. 
Intet under evt. 
 
 
Næste bestyrelsesmøde afholdes mandag den 12. juni 2012 klokken 19.30 hos Lars i nr. 32.  


